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HENNEP (CANNABIS) KAN DE WERELD REDDEN  
HONDERDEN PROBLEMEN  

1 OPLOSSING

Meer dan 80 jaar wordt deze meest veelzijdige en krachtige plant op aarde gecriminaliseerd 
op basis van onwaarheden verzonnen door multinationals. Ze wilden hun bedrijven redden 
toen Amerika in de jaren 30 hennep aan het industrialiseren was. Nu is het tijd dat deze plant 
de waardering krijgt die het verdient. Langzaam wordt de wereld wakker.

Hoe mooi zou dat zijn! Schone rivieren en zeeën, er hoeft geen boom meer gekapt te 
worden, geen energie probleem meer, geen honger meer en een medicijn waarmee we  
onszelf kunnen genezen op natuurlijke basis.
•	 Schone	bio-brandstof
•	 Afbreekbaar	plastic
•	 Alle	kleding kan van hennep gemaakt worden
•	 Duurzame	bouwmaterialen, vezelbeton en vezelplanten voor huizenbouw
•	 Voldoende	voedsel uit hennepzaden om de honger in de wereld op te lossen.
•	 Goedkoop	en	duurzaam	papier (er hoeft geen boom meer gekapt te worden)
•	 Van	hennep	kunnen	superbatterijen gemaakt worden voor opslag van     
 zonne-, wind- en waterenergie (49 kW / kg i.p.v. 17 kW / kg).
•	 Geen	pesticiden	nodig.	Hennep	doodt	onkruid	op	een	natuurlijke	manier	en	 
 behoeft zelf geen pesticiden waardoor de grond gifstoffen vrij is voor  
 volgende gewassen. Zwaar vervuilde grond zoals Chernobyl en Fukushima     
 worden schoongemaakt met hennepplanten.
•	 Effectief	medicijn voor vele aandoeningen is wereldwijd erkend en wordt 
 ondersteund door tal van wetenschappelijke rapporten.

Op dit moment verkeert de aarde in grote problemen. Om zich te kunnen herstellen heeft 
de aarde de hennepplant dringend nodig, het is twee voor twaalf !!  Om deze reden vragen 
wij het parlement van de Tweede Kamer om de Opiumwet aan te passen en deze plant terug 
te geven aan de mensen en alle belemmeringen weg te nemen zodat de mogelijkheden 
van deze meest krachtige en veelzijdige plant op aarde optimaal benut kunnen worden. 

Om de problemen van de aarde op te lossen zal het 
noodzakelijk zijn om hennep te gaan industrialiseren, 
we vragen het parlement van de Tweede Kamer dit met 
subsidies te stimuleren en wetenschappelijk onderzoek 
op dit gebied te ondersteunen. Hennep (cannabis) 
hoort niet in de Opiumwet, het is veel minder gevaarlijk  
en	verslavend	dan	alcohol	en	tabak.	Veronderstelde	 
nadelen kunnen met goede voorlichting prima  
bestreden worden. 

Het is een groot onrecht om cannabis op gelijke voet stellen met synthetische drugs of 
harddrugs. Tabak veroorzaakt wereldwijd 5 miljoen doden p/j en is niet medicinaal,  
cannabis 0 doden en heeft vele medicinale toepassingen (cijfers WHO).
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